
PROTOKÓŁ NR XXXII/12 
z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 29 stycznia 2013 r. 
 

Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram XXXII sesję rady gminy 
Kostomłoty.  Witam na dzisiejszej sesji pana starostę powiatu średzkiego Sebastiana 
Burdzego, przewodniczącego rady powiatu Witolda Rutkowskiego, radnych powiatowych 
Kazimierza Bubę, Marka Bawoła, Stanisława Wichę, zaproszonych gości, sołtysów i 
radnych. W dzisiejszej sesji uczestniczy 14 radnych (nieobecny Bogdan Kantek). 
Stwierdzam, że wszystkie podjęte dzisiaj uchwały są prawomocne.  
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Odczytam proponowany porządek obrad: 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych. 
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”. 
10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2013. 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie  trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

podstawowych szkół publicznych działających na terenie gminy Kostomłoty, 
zakładanych i prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż 
Gmina Kostomłoty, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej 
wykorzystania.  

12.  Podjęcie uchwały  w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
podstawowych szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, 
niepublicznych przedszkoli oraz innych niepublicznych form wychowania 
przedszkolnego działających na terenie Gminy Kostomłoty, a także trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości ich wykorzystania.  

13.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Karczyce  
o pow. 0,0600  ha oznaczoną numerem działki 144. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Paździorno  części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 16 o pow. 
0,48  ha. 

15.  Sprawy bieżące. 
16.  Zakończenie obrad XXXII sesji Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś chciałby wnieść zmianę do    
porządku obrad? Nie widzę. Ja chciałam wnieść do porządku obrad nowy projekt uchwały 
-  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kostomłoty na rok 
2013 po pkt 14. Czy są uwagi? Nie widzę. Przegłosujemy wniosek w sprawie uzupełnienia 
porządku obrad. Kto jest za przyjęciem wniosku proszę o  podniesienie ręki. 

  kto jest za – 14 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Przegłosujemy teraz cały porządek obrad. 
Kto jest za przyjęciem programu sesji, proszę o  podniesienie ręki. 
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  kto jest za – 14 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że porządek obrad został 
przyjęty jednogłośnie.  

 
Proponowany porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.Przyjęcie programu sesji. 
3.Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych. 
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”. 
10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2013. 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie  trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

podstawowych szkół publicznych działających na terenie gminy Kostomłoty, 
zakładanych i prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż 
Gmina Kostomłoty, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej 
wykorzystania.  

12.  Podjęcie uchwały  w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
podstawowych szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, 
niepublicznych przedszkoli oraz innych niepublicznych form wychowania 
przedszkolnego działających na terenie Gminy Kostomłoty, a także trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości ich wykorzystania.  

13.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Karczyce  
o pow. 0,0600  ha oznaczoną numerem działki 144. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Paździorno  części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 16 o pow. 
0,48  ha. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Kostomłoty na rok 2013. 

16.  Sprawy bieżące. 
17.  Zakończenie obrad XXXII sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś ma uwagi do protokołu z ostatniej 
sesji? Nie widzę. Przyjmujemy, że protokół został przyjęty. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę wójta o przedstawienie informacji o 
działalności w okresie między sesjami. Proszę Panie Wójcie.  
  
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od dnia   
22.12.2012 r. do dnia 21.01.2013 r. 

 
1. Inicjatywy uchwałodawcze w sprawie: 
-  zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2013, 
- trybu udzielania i rozliczania dotacji dla podstawowych szkół publicznych 
działających na terenie gminy Kostomłoty , zakładanych i prowadzonych przez osoby 
fizyczne lub osoby prawne inne niż Gmina Kostomłoty, a także trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości jej wykorzystania. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
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podstawowych szkół publicznych działających na terenie gminy Kostomłoty 
, zakładanych i prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż Gmina 
Kostomłoty, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej wykorzystania, 
- trybu udzielania i rozliczania dotacji dla podstawowych szkół niepublicznych 
o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli oraz innych 
niepublicznych form wychowania przedszkolnego działających na terenie Gminy 
Kostomłoty, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania, 
- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na 
czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Karczyce  o pow. 0,0600  ha oznaczoną 
numerem działki 144, 
- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na 
czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Paździorno  części nieruchomości oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 16 o pow. 0,48  ha. 
2. Przejęcie od ANR sieci wodociągowej w obrębie zabudowy folwarczej w 

Jarząbkowicach – spotkanie z mieszkańcami. Na mocy porozumienia z Agencją  
odcinek sieci będzie w tym roku wybudowany. Jego budowa będzie finansowana 
ze środków Agencji. 

3. Udział w spotkaniach okolicznościowych w Piersnie, Osieku, Piotrowicach, 
Zabłociu. Serdecznie dziękuję za zaproszenia. Dziękuję również wszystkim 
zaangażowanym w organizacje tych spotkań. Są one potrzebne, integrują 
społeczność lokalną. 

4. Udział w spotkaniu na Uniwersytecie Przyrodniczym w temacie współpracy nauki i 
biznesu w ramach projektu TWTF. Jeden z przedsiębiorców na terenie naszej 
gminy testuje narzędzie z dziedziny wytwarzania czy też przetwarzania biomasy. 
Zainteresowanie chcielibyśmy osiągnąć, jeśli chodzi o uniwersytet Przyrodniczy. 
Efekty prawdopodobnie będą w przyszłości. Projekt ma na celu pracę z wiedzy i 
nauki, z uczelni w stronę przedsiębiorców. 

5. Udział w spotkaniu salonu gospodarczego w BCC z udziałem Pani Minister Ilony 
Antoniszyn-Klik. Rozmawialiśmy o sprawach gospodarczych Dolnego Śląska. 
Przedstawiłem również problemy naszej gminy. Szczególnie prosiłem panią 
minister o interwencję w sprawie dla mnie absurdalnego projektu manualnego 
poboru opłat na autostradzie. Według mnie będziemy chyba unikatem na mapie 
europy. Manualnego poboru nigdzie się już nie stosuje i myślę, że są inne 
rozwiązania. Trzeba również przystosować prawo, bo projekty są robione na bazie 
prawa, które już troszeczkę jest nieaktualne.  

6. Udział w Walnym Zebraniu Stowarzyszenia Dolny Śląsk w UE. W tym roku 
żadnych składek nie płacimy. Działalność jest wygaszana. Oficjalne pisma w 
sprawie produkcji filmu kilkuminutowego, dotyczącego naszej gminy będą w 
najbliższym czasie zrealizowane. Po tej realizacji stowarzyszenie rozwiązuje swoją 
działalność.  

7. Organizacja i udział w obchodach 50-lecia małżeństwa Państwa Janiny i Wacława 
Józefiak z Jarząbkowic. W przyszłym tygodniu odbędzie się spotkanie w restauracji 
„Ratuszowa”; dotyczy to 8 par małżeńskich, które zostały przez sołtysów 
zauważone. Medale od pana prezydenta przyszły i ci państwo zostaną wyróżnieni 
w przyszłym tygodniu.   

8. Udział w Gminnym Przeglądzie Jasełek, w którym wzięły udział trzy podmioty: SP 
Karczyce, SP Mieczków i świetlica środowiskowa w Wichrowie. Serdecznie dziękuję 
za organizację tego spotkania. Jak zwykle po rozstrzygnięciu jest niedosyt tych 
ocen, ale dla mnie wszystkie one były wspaniałe. Dzieci profesjonalnie 
przygotowane , tematy poruszone głęboko wzruszające i myślę, że wszyscy 
uczestnicy mieli okazję przeżyć bardzo głęboko to wydarzenie. Serdecznie 
wszystkim za to dziękuję.  

9. Spotkanie z firmą ustanawiającą strefę ochronną dla ujęć wodnych. Wszystkie 
ujęcia na terenie gminy miały ponownie rozpatrzone swoje możliwości, decyzje 
jak również ilości pobieranej wody. W związku z tym, z jakiej głębokości ta woda 
jest czerpana zostaną, bądź też nie ustanowione strefy ujęć wodnych i to jest 
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bardzo ważny moment ustanowienia prawnego poboru wody i ustanowienia stref 
ochronnych.  

10. Przeprowadzenie kontroli realizacji funduszu sołeckiego. Przed chwilą na zebraniu 
z sołtysami omówiłem wyniki pokontrolne.  

11. Organizacja i udział w spotkaniu z przedsiębiorcami Gminy Kostomłoty, ale nie 
tylko. To spotkanie odbiło się dość szerokim echem. Byli obecni: Kanclerz Loży 
Dolnośląskiej BCC, Prezes ARAW, Dyr. ds. Rozwoju LSSE, Wiceprezes 
Wrocławskiej Izby Gospodarczej i wiele zacnych osób zaproszonych z zewnątrz. 
Byli też  przede wszystkim przedsiębiorcy, którzy  ulokowali bądź też wiążą 
nadzieję z ulokowaniem swojej inwestycji w gminie. Chciałbym, aby te spotkania 
były cykliczne zawsze w styczniu. Na tym spotkaniu również ogłosiłem, że będzie 
konkurs, w którym warto wziąć udział, na przedsiębiorcę roku. Pierwszy taki 
przedsiębiorca będzie wybrany  w roku 2013 i wyniki konkursu ogłoszone na 
następnym spotkaniu za rok. Na tym spotkaniu też przedstawiciel LSSE 
potwierdził działania w kierunku objęcia terenów aktywności gospodarczej LSSE.  

12.  Odbiór zadania inwestycyjnego woda-kanalizacja – ul. Wąska Kostomłoty. 
Przygotowywane jest do rozliczenia. 

13.  Wydano zarządzenia w sprawie: 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2012 r. 
- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zadanie: Usługi w 
zakresie szacowania wartości nieruchomości na potrzeby UG Kostomłoty w latach 
2013-2014 
- przeklasyfikowania i wybrakowania sprzętu obrony cywilnej oraz przeprowadzenia 
okresowej inwentaryzacji sprzętu i bazy magazynowej obrony cywilnej Gminy 
Kostomłoty wg. stanu na dzień 31.12.2012 r. 
- ustalenia Regulaminu Organizacyjnego UG Kostomłoty w warunkach zewnętrznego 
zagrożenia bezpieczeństwa państwa i w czasie wojny 
- wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży (użytki rolne zabudowane 
obiektami byłej cukrowni, obręb Piotrowice) 
- nie wykonywania prawa pierwokupu (w stosunku do nieruchomości oznaczonej nr 
ew. 113/7 o pow. 0,3380 ha położonej w miejscowości Piotrowice). 

14. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 
• podziału nieruchomości – 2 
• wycinki drzew - 8 
• warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 3 
• USC – 1 
 

 
Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział 

podatków)  
w okresie od 18.12.2012r. do 17.01.2012r. 

 

 
Liczba ogółem 

 

1. Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 13 

2.  Decyzje dotyczące podatku 
 

13, w tym: 

a. 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (nakazy) 

4 

b. 
zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (przypisy/odpisy) 

9 

3. Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

a. odroczenia Liczba ogółem = 1,  z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne =1 
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b. rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 0 

c. umorzenia Liczba ogółem = 1, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywna w części =0 

Pozytywne = 1 
    
d. 

ulga z tytułu nabycia gruntów 
 

Liczba ogółem = 4, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 4 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę. 
 
Ad.5. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Wszyscy otrzymali sprawozdanie z 
wykonania uchwał. Myślę, że nie potrzebne jest odczytywanie. Czy są pytania do 
sprawozdania? Nie widzę. 
 
Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Na ostatniej sesji nie został złożony żaden 
wniosek.  
 
Ad.7.  
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Pierwsza informacja. Jak państwo wiecie w zapisach 
ustawowych określono minimalne zarobki nauczycieli określając je na poziomie 
nauczyciela stażysty jako 100% wskaźnika określonego w Karcie Nauczyciela, nauczyciela 
kontraktowego jako 111%, nauczyciela mianowanego 144% i nauczyciela 
dyplomowanego jako 184%. Po rozliczeniu końcowo rocznym pragnę poinformować, że  
nauczyciel stażysta, mianowany i dyplomowany wskaźniki zostały osiągnięte, przy 
nauczycielach kontraktowych wskaźnik nie został osiągnięty i wszystkim nauczycielom   
kontraktowym została na koniec roku wypłacona kwota 5.558 łączna suma tytułem  
wyrównania do wskaźnika 111% wynagrodzenia, które gwarantuje Karta Nauczyciela na 
wszystkich nauczycieli kontraktowych, a jest ich 9 w gminie. Stąd też ta wypłata to jest 
troszeczkę więcej niż 500 zł. Druga informacja dotyczy pisma pana wojewody 
skierowanego na moje ręce (wójt odczytał pismo pana wojewody). Zobowiązany jestem 
do przekazania informacji mieszkańcom, że 22 kwietnia 2013 r. na terenie powiatu 
średzkiego nastąpi wyłączenia analogowego nadajnika telewizyjnego i włączenie 
nadajnika cyfrowego. Trzeci informacja – odbył się ostatni etap Turnieju Gmin dot. on 
Halowej Piłki Nożnej. Reprezentacja rady gminy w piłce nożnej, siatkowej i koszykowej 
zdobyła I miejsce w powiecie. Serdecznie gratuluje i dziękuję wszystkim uczestnikom. W 
Miękini było kworum, co świadczy o wielkim zaangażowaniu rady.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Kostomłoty – W nawiązaniu do turnieju, to chyba nikt nie 
miał wątpliwości, że Kostomłoty zwyciężą. Pan przewodniczący rady powiatu powie o 
zamyśle by też zaangażować w tą integrację sołtysów. Ze swojej strony chciałam 
podziękować radnym. Czy są jeszcze informacje i komunikaty. Nie widzę. 
 
Ad.8. 
Przewodniczący Rady Gminy Kostomłoty – Czy są wnioski i zapytania? Nie widzę. 
 
Ad.9. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę pana przewodniczącego rady powiatu 
o zabranie głosu, a potem poprosimy pana starostę, aby powiedział o zamierzeniach na 
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rok 2013, bo jest wiele pytań na terenie naszej gminy, a wiadomo sytuacja jest bardzo 
trudna i chcielibyśmy z góry wiedzieć na co możemy liczyć. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu w Środzie Śląskiej Witold Ruciński - Pan wójt już 
powiedział, że w miniona sobotę miał odbyć się Turniej Dolnośląski, na którym mieliśmy 
zamiar wręczyć puchary podsumowujące Potyczki Samorządowe. W tym roku po raz 
pierwszy mogli brać udział pracownicy urzędów i podległych jednostek. Trudno 
powiedzieć, dlaczego ten X turniej jubileuszowy nie odbył się. Nawet ze starostą 
rozmawialiśmy osobiście z panem marszałkiem i panem wojewodą. Współorganizatorem 
miał być prezes Dolnośląskiego Związku Piłki Nożnej. Niestety zgłosiło się trzy drużyny i 
uznaliśmy, że jest to za mało, aby organizować turniej. Musimy znaleźć inny termin, w 
którym wszystkie gminy mogły uczestniczyć i odebrać nagrody. Pani przewodnicząca 
powiedziała, że ten puchar wygrała gmina Kostomłoty; dwa jeden zwyciężyła z powiatem. 
Jest propozycja, aby podobne turnieje zorganizować dla sołtysów. Wcześniej chcieliśmy 
dopuścić sołtysów do potyczek samorządowych, ale na spotkaniu z przewodniczącymi 
uznano, że jeżeli się sołtysów dopuści do potyczek, to przestaną to być potyczki, gdzie 
będą uczestniczyć radni i pracownicy, ponieważ zostanie to zdominowane przez sołtysów. 
W związku z tym zaproponowano, że sołtysi chcieliby się spotykać na swoim forum jako 
sołtysi. Jest następny problem, że Środa Śl., Miękinia, Kostomłoty, Udanin to mniej więcej 
porównywalnie od 23 sołectw do 28, natomiast Malczyce 9. Jest propozycja, aby dopuścić 
po dwóch z rady sołeckiej, ale temat jest otwarty. W połowie lutego zorganizujemy 
spotkanie przy udziale wytypowanych sołtysów i ustalimy w co chcą grać i na jakich 
zasadach będą uczestniczyć. Jako powiat bierzemy na siebie przyjemność zorganizowania 
i przeprowadzenia tego. Jeżeli będzie wola to będziemy to kontynuować.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina - Myślę, że dzisiaj zgłosi się do mnie lider sołtysów. 
Proszę panie starosto kilka słów o budżecie na rok 2013 i zadaniach realizowanych na 
terenie powiatu, ponieważ radni z gminy Kostomłoty zadają wiele pytań i chcą wiedzieć, 
jakie zadania będą realizowane na terenie naszej gminy.  
 
Starosta Powiatu w Środzie Śląskiej Sebastian Burdzy - W roku 2013 planujemy wykonać 
jedną dużą inwestycję drogową tj. remont drogi Cesarzowice – Michałów - Ujazd Górny 
przy współpracy dwóch podmiotów gminy Środa Śl. i gminy Udanin. Jeśli ktoś orientuje 
się, dostaliśmy dofinansowanie z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych, 
czyli tzw. schetynówek w kwocie 50%. Jesteśmy już po ogłoszeniu przetargu. Otwarcie 
ofert planujemy na 15 lutego. Mamy również w budżecie powiatu drugą inwestycję 
drogową wynikającą z pewnych zobowiązań wobec gminy Środa Śląska, tj. wykonanie 
drogi powiatowej w miejscowości Szczepanów o długości ok. 2 km. To są  wszystkie 
inwestycje, które rada przyjęła. W przyszłym roku planujemy rozszerzenie tzw. 
powierzchniowych utrwaleń dróg na terenie całego powiatu. Chcemy zaplanować i 
wykonać ich jak najwięcej na terenie całego powiatu. Planujemy do końca roku 
uruchomić nowy punkt podawczy oraz przenieść niektóre wydziały starostwa na parter do 
pomieszczeń po byłym Banku Zachodnim w budynku starostwa. Jest to powierzchnia ok. 
600 m kw. Przystępujemy do remontu. Cała obsługa interesanta, jeśli chodzi o prawa 
jazdy i rejestracje pojazdów będzie odbywała się na parterze i częściowo też niektóre 
elementy dotyczące geodezji,  a przede wszystkim biuro podawcze. To są takie nasze 
plany, które chcemy zrealizować w tym roku. Co do budżetu, to jak państwo wiecie, 
życzyłbym sobie, żeby z tym tzw. kryzysem było tak, jak z Yeti - wszyscy o nim mówią, 
ale nikt go nie widział. Niemniej jednak obawiam się tego roku, obawiam się również roku 
przyszłego, co odzwierciedla się w funduszach, środkach, jakie otrzymujemy, jeśli chodzi 
o udział w podatkach. O subwencji oświatowej to już nie wspomnę. Będzie to rok ciężki, 
ale oczywiście poradzimy sobie. Na pewno wszystkie możliwe środki będziemy lokować w 
drogi. Jeśli będą pytania, to oczywiście odpowiem.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do pana starosty i 
przewodniczącego? Nie widzę. Poproszę pana dyrektora Eugeniusza Lipowczyka i panią             
dr. Dominikę Klimentowską o zabranie głosu. 
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Eugeniusz Lipowczyk – Chciałbym przekazać informacje o zakontraktowaniu usług 
medycznych przez ZUM Kostomłoty. Bój był to zażarty i ciężki. Ostatecznie nastąpiło 
podpisanie umów w styczniu i zakontraktowaliśmy następujące usługi: z zakresu 
podstawowej opieki zdrowotnej do 2015 r., z zakresu rehabilitacji do 2014 r. i z zakresu 
opieki specjalistycznej niestety tylko jedna poradnia na ubezpieczenie – poradnia 
reumatologiczna. Pozostałe poradnie są dostępne w trybie dotychczasowym, czyli za 
niewielką odpłatnością. Dostęp do lekarzy specjalistów istnieje. Nie będę wracał do 
historii, jak to się stało. Myślę, że przyjdzie taki czas, że sprawiedliwości stanie się 
zadość, bo NFZ dokonał jakby zamachu na prawo pozbawiając setki podmiotów umów z 
zakresu specjalistki i jednocześnie pogarszając dostęp do świadczeń medycznych. Chcę 
też powiedzieć, że w styczniu wdrożyliśmy też bez żadnych kłopotów system 
elektronicznej weryfikacji ubezpieczonych; działa sprawnie. W okresie miesiąca mogliśmy 
się przekonać, że właściwie nam się wyświetliło 30 osób nieubezpieczonych. Te osoby są 
oczywiście przez lekarza przyjęte. Jest to ułamek procenta na setki przyjmowanych 
dziennie pacjentów. Półtora tygodnia temu zakończyła się kontrola tygodniowa NFZ, 
trzeci już w roku 2012 i 2013 dotycząca świadczeń ze specjalistki. Kontrola zakończyła 
się bez żadnych zastrzeżeń i bez żadnych uwag.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Mam pytanie. Gdzie bezpłatnie do 
specjalistów? 
 
Eugeniusz Lipowczyk – Są to specjaliści – laryngolog, okulista, endokrynolog, dermatolog. 
Na tablicy ogłoszeń jest wywieszka i wskazane są adresy w naszym najbliższym 
otoczeniu, czyli Środa Śląska, Kąty Wrocławskie, Sobótka.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Dobrze by było, gdyby ta informacja była 
podana  Biuletynie Gminnym.  
 
Eugeniusz Lipowczyk – Zauważyliśmy, że był taki okres, że w poradniach 
specjalistycznych przez okres 2-3 tygodni nie było pacjentów. Pacjenci się szybko 
przekonali zataczając krąg, że tam gdzie są poradnie zakontraktowane muszą czekać 
kilka miesięcy i wrócili.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do pana dyrektora. Nie 
widzę.  
 
dr Dominika Klementowska – Jestem lekarzem podstawowej opieki zdrowotnej w ośrodku 
zdrowia w Kostomłotach. Chciałabym przedstawić  w trzech słowach, jak działa nasza 
poradnia. Zadeklarowanych mamy ok. 4.500 pacjentów, dziennie udzielamy pomocy 
zazwyczaj ok. 70 osobom. Od kilku tygodni obserwujemy wzmożoną ilość zachorowań na 
grypę i grypopodobne, ta ilość pacjentów osiąga ok. 90 osób dziennie plus w poradni 
pediatrycznej codziennie ok. 10-15 dzieci. Pracuje u nas 6 internistów. We wszystkie dni 
tygodnia jesteśmy zabezpieczeni w zasadzie od rana do wieczora. W poniedziałki i piątki 
jest dwóch lekarzy, w pozostałe dni tygodni 3. Jest możliwość wyboru lekarza. Mamy 
również codziennie pediatrę, to są dwie panie doktor, albo na rano, albo na popołudniu. 
Realizujemy oprócz działalności w ośrodku wizyty domowe u pacjentów obłożnie chorych, 
leżących za wcześniejszym umówieniem. Mamy swój prężnie działający zespół 
pielęgniarek środowiskowych, które realizują zalecenia lekarzy, pobieranie materiału do 
badań, opatrunki, zabiegi, zastrzyki, kroplówki w domach pacjentów. Współpracujemy z 
opieką społeczną tu na miejscu. Jeśli widzimy jakieś nieprawidłowości w rodzinach, czy 
ewentualnie potrzebne jest zabezpieczenie medyczne osób nie radzących sobie, które nie 
potrafią przyjść poprosić o pomoc. Pacjentów do poradni ogólnej rejestrujemy 
telefonicznie bądź osobiście w dniu przyjęcia. Obraliśmy taki system. Jest to łatwiejsze 
niż wypełnianie zeszytu na miesiąc do przodu. Nie jesteśmy w stanie przewidzieć, czy za 
miesiąc będziemy mieć gorączkę, czy nie. Jednak pacjent, który zachorował nagle ma 
łatwiejszy dostęp do lekarza, jeśli zadzwoni rano. Rejestrujemy pacjentów na konkretna 
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godzinę. To służy temu, żeby po pierwsze przed gabinetem siedziało góra 3 osoby, 
unikamy rozprzestrzeniania się chorób, pacjenci się nie denerwują, nie kłócą, ale również 
pacjenci są z tego zadowoleni, że mogą sobie zaplanować czas. Nasi pacjenci często 
zgłaszają nam, że nikt nie odbiera telefonów. Robiliśmy eksperyment. Pan dyrektor usiadł 
i odbierał telefony przez dwie godziny od 7.00 do 9.00, po czym o 11.00 przyszły dwie 
panie i powiedziały, że nikt nie odbierał telefonu. Odbieramy telefony. Jest różnica, że 
czasami telefon jest zajęty. Mamy dwie linie i zdarza się tak, że do 7.10 chętnych jest tak 
wielu, że telefon się blokuje. Bezpieczniejszą metoda zarejestrowania się jest po prostu 
przyjść osobiście. Pacjenci, którzy przychodzą osobiście do rejestracji mają 
pierwszeństwo przed tymi, którzy dzwonią. Nasi pacjenci otrzymują zazwyczaj komplet 
informacji, ode mnie zazwyczaj na piśmie na temat tego, jak mają się leczyć, czym mają 
się leczyć, do kogo się mają udać. Jeśli mają się udać do jakiegoś ośrodka na zewnątrz, 
to zazwyczaj w rejestracji otrzymują adres, gdzie taki ośrodek się znajduje, telefon, jak 
tam można się dodzwonić. Często gęsto nasze rejestratorki osobą, które sobie nie radzą 
pomagają się zarejestrować. Pacjent z zagrożeniem zdrowia i życia, który przyjdzie do 
nas do ośrodka jest przyjęty zawsze i bez kolejności. Natomiast pacjent z zagrożeniem 
zdrowia i życia, który znajduje się w domu i nie jest w stanie przyjść do ośrodka, ustawa 
definiuje, że to nie leży w kompetencji mojej, od tego jest pogotowie, ale często jest tak, 
że rzucamy wszystko, bierzemy torby i biegniemy. Znajdujemy się z racji odległości u 
takiego pacjenta często w domu przed karetką pogotowia i zabezpieczamy go do czasu 
przyjazdu zespołu pogotowia ratunkowego. Jeśli zdarzy się, że któryś z naszych 
pacjentów umrze, to również ustawowego jesteśmy zobowiązani w ciągu 12 godzin do 
stwierdzenia zgonu. Ustawa też definiuje, że do 4 km od miejsca zamieszkania lekarza. 
Ponieważ w zasadzie większość   z nas mieszka we Wrocławiu, gdzie 4 km jest nierealne. 
Staramy się nie zostawiać rodziny w takiej sytuacji, tylko jednak, żeby któryś z nas 
podjechał w ciągu godziny, dwóch i pomógł te dokumenty niezbędne do załatwienia 
wszystkich formalności wypełnić. Chciałam jeszcze powiedzieć, jak wygląda opieka 
medyczna we Wrocławiu, ponieważ zdarzyło się mi być pacjentką. Pacjenci, którzy płacą 
abonamenty rzędu 120-140 zł na telefon, że dzień dobry, mam gorączkę otrzymują 
propozycję, że za 4 dni. U nas jest troszeczkę lepiej.  Jak przyjdzie i powie, że ma 
gorączkę, to po odczekaniu 15-30 min. jest taki pacjent jednak przyjęty. Czas 
oczekiwania na karetkę we Wrocławiu to jest od 1 godziny wzwyż. Do mnie do wypadku 
50 minut oczekiwania. Nas obsługuje Środa Śl. Środa Śl. ma dwie karetki, ale jeśli mamy 
dramatyczne wezwania, bo takie nam się również zdarzały przyjeżdża erka z Wrocławia 
bądź przylatuje helikopter na moje wezwanie z ośrodka zdrowia. Transport pacjentów na 
planowe badania, którzy są nie chodzący odbywa się, ale nie za pomocą pogotowia 
ratunkowego. Taki pacjent, który złamał nogę, leży, musi jechać na przedstawienie, a 
rodzina nie jest w stanie zawieść go własnym samochodem, zgłasza się do nas do 
ośrodka, otrzymuje telefon z firmy, z którą mamy podpisaną umowę na transport 
sanitarny pacjentów. Takie przewozy sanitarne odpowiednio wcześniej się uzgadnia.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Dziękujemy pani doktor. Czy są pytania?  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Nie mogę tak puścić państwa, ponieważ prze ostatnie 
miesiące obserwuję walkę o kontrakty. Mam też wiedzę, jakie tematy podejmuje pan 
dyrektor i współpracownicy. Jest okazja, żeby tu publicznie wyrazić wdzięczność za tą 
troskę, za determinację i za tą ofertę, którą mimo kłopotów ośrodek ma. Chciałbym w 
najbliższym czasie zorganizować spotkanie z dyr. NFZ. Może się uda zrobić przy okazji 
sesji. Ja sobie nie wyobrażam, żebyśmy sprawę pozbawienia nas możliwości specjalistki 
w kilku branżach pozostawili tak bez echa. Przebrnęły już te kontrakty. Myślę, że każdy 
miał czas, żeby swoje emocje ostudzić, a teraz tak na chłodno warto będzie podsumować. 
Liczę na państwa opinie. W tym wszystkim też pomocny będzie film, który widziałem o 
ośrodku zdrowia. Film powstał z udziałem Akademii Sztuk Pięknych, która brała udział w 
kompozycjach, które można spotkać we wnętrzu tego ośrodka. Wiele renomowanych 
firm, które pomagały dyrektorowi w rozwoju rehabilitacji padło w kontrakcie i nie 
otrzymało w ogóle nic. Musimy się cieszyć, że w tej głównej branży – rehabilitacji 
kontrakt jest troszeczkę większy. Natomiast na pewno będziemy walczyć i dziękuję 
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serdecznie państwu, że z taką determinacją do tematu podchodzicie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ja również  w imieniu swoim i samorządu 
chciałabym podziękować.  
 
Ad.10. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu gminy Kostomłoty na rok 2013. 
 
Zofia Heller-Sypek – Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie?  
 
Józef Osowski – Chciałbym zapytać, kogo dotyczy program, jakich dzieci i kiedy. 
 
Zofia Stankiewicz – Czy chodzi o program dotyczący przedsiębiorczości? Tak. Projekt jest 
w niewielkim stopniu finansowany przez gminę. Moduł realizowany jest na zajęciach 
WOS-u przez dzieci z kl. II i III. W projekcie może wziąć udział tylko 15 uczniów. Projekt 
zakładał, że część zajęć odbędzie się w pierwszym tygodniu ferii, natomiast pozostałe 
realizowane będą w ranach zajęć pozalekcyjnych i projekt zakończy się do końca 
kwietnia. Nie ukrywam, że nie było to proste, aby zachęcić uczniów by 5 dni ferii spędzili 
w szkole. Są też zajęcia wyjazdowe. Do realizacji tego projektu została powołana 
nauczycielka, która posiada kwalifikacje i była na kilku dniowym szkoleniu w Warszawie. 
Mam nadzieję, że wszystko przebiegnie zgodnie z założeniami projektu.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. 
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 
budżetu gminy Kostomłoty na rok 2013 została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.11. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Wnoszę, aby nie odczytywać całego projektu 
uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla podstawowych szkół 
publicznych działających na terenie gminy Kostomłoty, zakładanych i prowadzonych 
przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż Gmina Kostomłoty, a także trybu 
i zakresu kontroli prawidłowości jej wykorzystania.  
 
Kto jest za nie odczytywaniem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki.  
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania do 
uchwały? Nie widzę.  
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za – 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla podstawowych szkół publicznych działających na 
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terenie gminy Kostomłoty, zakładanych i prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby 
prawne inne niż Gmina Kostomłoty, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej 
wykorzystania  
została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.12. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Wnoszę, aby nie odczytywać całego projektu 
uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla podstawowych szkół 
niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli oraz innych 
niepublicznych form wychowania przedszkolnego działających na terenie Gminy 
Kostomłoty, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. Kto jest za 
nie odczytywaniem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki.  
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania do 
uchwały? Nie widzę.  
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za – 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla podstawowych szkół niepublicznych o uprawnieniach 
szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli oraz innych niepublicznych form 
wychowania przedszkolnego działających na terenie Gminy Kostomłoty, a także trybu 
i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.13. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Karczyce  o pow. 0,0600  ha oznaczoną numerem 
działki 144. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania do 
uchwały? Nie widzę.  
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za – 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Karczyce  o pow. 0,0600  ha oznaczoną numerem 
działki 144 została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.14. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Paździorno  części nieruchomości oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 16 o pow. 0,48  ha. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania do 
uchwały? Nie widzę.  
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za – 14 głosów za  
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Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Paździorno  części nieruchomości oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 16 o pow. 0,48  ha została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.15. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kostomłoty na rok 2013. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania do 
uchwały? Nie widzę.  
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za – 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kostomłoty na rok 2013 ostała 
podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.16. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę. 
 
Ad.17.  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ogłaszam zakończenie XXXII sesji rady 
gminy. 
 
 
Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska 
 
Sesja trwała od godz. 14.00 do godzi. 15.00. 
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Załącznik nr 1 do protokołu 
 

SPRAWOZDANIE WÓJTA 
z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty podjętych na:  

XXXI sesji w dniu 27 grudnia 2012 r. 
 

 
1. Uchwała Nr XXXI/162/12 w sprawie regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie gminy Kostomłoty. 
 Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 
2. Uchwała Nr XXXI/163/12 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 
nieruchomości. 

 Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 
3. Uchwała Nr XXXI/164/12 w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów. 

 Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 
4. Uchwała Nr XXXI/165/12 w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 
 Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 
5. Uchwała Nr XXXI/166/12 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 
6. Uchwała Nr XXXI/167/12 w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 
mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

 Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 
7. Uchwała Nr XXXI/168/12 w sprawie budżetu gminy Kostomłoty na rok 2013. 
 Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 
8. Uchwała Nr XXXI/169/12 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
     Uchwała będzie realizowana w latach 2013-2024. 
 
9. Uchwała Nr XXXI/170/12 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 

rok 2012. 
Plan po zmianach: 
- dochody budżetu gminy 20.772.751,58 zł 
- wydatki budżetu gminy 20.970.055,58 zł. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu 
Wojewódzkiego we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
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10. Uchwała Nr XXXI/171/12 w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych 
kwot wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 
Uchwała została przesłana do Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego we Wrocławiu 
oraz RIO. 
 

11. Uchwała Nr XXXI/172/12 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
podstawowych szkół publicznych działających na terenie gminy Kostomłoty, 
zakładanych i prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż 
Gmina Kostomłoty, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej 
wykorzystania.  

      Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 
12. Uchwała Nr XXXI/173/12 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

podstawowych szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, 
niepublicznych przedszkoli oraz innych niepublicznych form wychowania 
przedszkolnego działających na terenie Gminy Kostomłoty, a także trybu 
i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania.  

      Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 
13. Uchwała Nr XXXI/174/12 w sprawie określenia wzorów formularzy informacji 

i deklaracji podatkowych. 
      Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 
14. Uchwała Nr XXXI/175/12 w sprawie wyrażenia zgody na objęcie granicami 

Legnickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej gruntów położonych na terenie 
Gminy Kostomłoty. 
Uchwała będzie stanowiła załącznik do wniosku o objęcie w/w gruntów granicami LSSE. 

 
15. Uchwała Nr XXXI/176/12 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

„miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla 
części działek nr 230, 241/1, 241/2, 241/3, AM-3 obręb Kostomłoty”. 
Uchwała został podjęta na wniosek inwestora – Pana Krzysztofa Mark, który na terenie 
w/w działek planuje budowę elektrowni solarnej.  

 
16. Uchwała Nr XXXI/177/12 w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy 

Kostomłoty. 
Uchwałę przesłano do Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego we Wrocławiu. 
 

17. Uchwała Nr XXXI/178/12 w sprawie wytypowania sołectwa do uczestnictwa 
w Programie Odnowa Wsi w Województwie Dolnośląskim. 

     Sołectwo Piersno zostało włączone do Programu Odnowa Wsi w Województwie  
     Dolnośląskim. 

 
18.  Uchwała Nr XXXI/179/12 w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/162/09 Rady 

Gminy Kostomłoty z dnia 27 stycznia 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Kostomłoty na lata 2009-2016. 

     Plan Odnowy Miejscowości warunkuje możliwość ubiegania się o środki finansowe z  
     Europejskiego Funduszu Rolnego na Rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich.  
 
19. Uchwała Nr XXXI/180/12 w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/110/08 Rady 

Gminy Kostomłoty z dnia 29 lipca 2008 r. w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Piersno na lata 2008-2015. 

     Plan Odnowy Miejscowości warunkuje możliwość ubiegania się o środki finansowe z  
     Europejskiego Funduszu Rolnego na Rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich.  
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